Adhkar aftër Salah | الأذكار بعد الصلاة | (Supplications aftër Prayër)

أَسْتَغْفِرُ اللهَ عنه ، اَللَّهُمَّ أَنْتَ السَّلَامُ ، وَمِنْكَ السَّلَامُ ، تَبَارَكْتَ يَا ذَا الْجَلَالِ وَالْإِكْرَامِ

O Allaah, You are Peace and from You comes peace. Blessed are You, O Owner of majesty and honor.

I ask Allaah for forgiveness.

'Astaghfirullaaha

[Muslim]

Allaahumma 'Antas-Salaamu wa minkas-salaamu, tabaarakta yaa Thal-Jalaali wal-'Ikraam

لَا إِلٰهَ إِلَّا اللهُ وَحْدَهُ لَا شَرِيكَ لَهُ ، لَهُ الْمُلْكُ وَلَهُ الْحَمْدُ ، وَهُوَ عَلَىٰ كُلِّ شَيْءٍ قَدِيرٌ ، اللهُ وَحْدَهُ لَا شَرِيكَ لَهُ ، لَهُ الْمُلْكُ وَلَهُ الْحَمْدُ ، وَهُوَ عَلَىٰ كُلِّ شَيْءٍ قَدِيرٌ ، اللهُ مَا نِعَ لِمَا أَعْطَيتَ ، وَلَا مُعْطِيَ لِمَا مَنَعْتَ ، وَلَا يَنْفَعُ ذَا الْجَدِّ مِنْكَ الْجَدُّ.

None has the right to be worshipped but Allaah alone, He has no partner, His is the dominion and His is the praise, and He is Able to do all things. O Allaah, there is none who can withhold what You give, and none may give what You have withheld; and the might of the mighty person cannot benefit him against You.

Laa 'ilaaha 'illallaahu wahdahu laa shareeka lahu, lahul-mulku wa lahul-hamdu wa Huwa 'alaa kulli shay'in Qadeer, Allaahumma laa maani'a limaa 'a'tayta, wa laa mu'tiya limaa mana'ta, wa laa yanfa'u thal-jaddi minkal-jadd.

[Bukhari]

لَا إِلٰهَ إِلَّا اللهُ وَحْدَهُ لَا شَرِيكَ لَهُ ، لَهُ الْمُلْكُ وَلَهُ الْحُمْدُ ، وَهُوَ عَلَىٰ كُلِّ شَيْءٍ قَدِيرٌ ، لَا عَلَىٰ اللهُ وَلَا نَعْبُدُ إِلَّا إِيَّاهُ ، لَهُ النِّعْمَةُ وَلَهُ الْفَضْلُ وَلَهُ الثَّنَاءُ الْحَسَنُ ، لَا عَبْدُ إِلَّا إِيَّاهُ ، لَهُ النِّعْمَةُ وَلَهُ الْفَضْلُ وَلَهُ الثَّنَاءُ الْحَسَنُ ، لَا عَبْدُ إِلَّا إِيَّاهُ ، لَهُ النِّعْمَةُ وَلَهُ الْفَضْلُ وَلَهُ الثَّنَاءُ الْحَسَنُ ، وَلَوْ كَرِهَ الْكُورُونَ.

None has the right to be worshipped but Allaah alone, He has no partner, His is the dominion and His is the praise and He is Able to do all things. There is no power and no might except by Allaah. None has the right to be worshipped but Allaah, and we do not worship any other besides Him. His is grace, and His is bounty and to Him belongs the most excellent praise. None has the right to be worshipped but Allaah. We are) sincere in making our religious devotion to Him, even though the disbelievers may dislike it.

Laa 'ilaaha 'illallaahu wahdahu laa shareeka lahu, lahul-mulku, wa lahul-hamdu wa Huwa 'alaa kulli shay 'in Qadeer. Laa hawla wa laa quwwata 'illaa billaahi, laa 'ilaaha 'illallaahu, wa laa na'budu 'illaa 'iyyaahu, lahun-ni'matu wa lahul-fadhlu wa lahuth-thanaa'ul-hasanu, laa 'ilaaha 'illallaahu mukhliseena lahud-deena wa law karihal-kaafiroon

[Muslim]

اللهُمَّ أُعِنِّي عَلى ذِكْرِكَ وَشُكْرِكَ وَحُسْنِ عِبَادَتِكَ.

O Allaah, help me to remember You, to give You thanks, and to perform Your worship in the best manner.

[Abu Dawud]

Allaahumma 'a'innee 'alaa thikrika, wa shukrika, wahusni 'ibaadatika.

Whoever says these after every prayer will be forgiven his sins even though they be as the foam of the sea.

سُبْحَانَ اللهِ عنه ، اَلْحُمْدُ لِللهِ عنه ، اَللهُ اَكْبَرُ عنه ،

How perfect Allaah is, all praise is for Allaah, and Allaah is the greatest.

Subhaanallaahi, walhamdu lillaahi wallaahu 'Akbar,

لَا إِلٰهَ إِلَّا اللَّهُ وَحْدَهُ لَا شَرِيكَ لَهُ ، لَهُ الْمُلْكُ وَلَهُ الْحَمْدُ ، وَهُوَ عَلَىٰ كُلِّ شَيْءٍ قَدِيرٌ. ١٠

None has the right to be worshipped except Allaah, alone, without any partner, to Him belong all sovereignty and praise and He is over all things omnipotent.

[Muslim]

Laa 'ilaaha 'illallaahu wahdahu laa shareeka lahu, lahul-mulku wa lahul-hamduwaHuwa'alaakullishay'inQadeer.

[Nasa'i]

الله لا إِله إِلَّا هُوَ الْحَيُّ الْقَيُّومُ... (آية الكرسي)

Ayatul Kursi - Surah Al Baqarah (2:255).

Whoever recites Aayat al-Kursiy immediately after each prescribed prayer, there will be nothing standing between him and his entering Paradise except death.

The following three Surahs should be recited once after Zuhr, 'Asr and 'Ishaa prayers and thrice after the Fajr and Maghrib prayers.

سُورَةُ الْإِخْلَاصِ - سُورَةُ الْفَلَقِ - سُورَةُ النَّاسِ

[Tirmidhi]

Surah al-Ikhlaas (112), Surah al-Falaq (113), Surah al-Naas (114)

Recite after the FAJR Prayer | بعد الفجر

اَللَّهُمَّ إِنِّي أَسْأَلُكَ عِلْمًا نَّافِعًا، وَرِزْقًا طَيِّبًا، وَعَمَلًا مُّتَقَبَّلًا.

[Ibn Majah]

O Allah, I ask You for knowledge that is of benefit, a good provision, and deeds that will be accepted.

Allaahumma 'innee 'as'aluka 'ilman naafi'an, wa rizqan tayyiban, wa 'amalan mutaqabbalan.

بعد الفجر والمغرب | Recite 10 times after the MAGHRIB and FAJR Prayers

لَا إِلٰهَ إِلَّا اللَّهُ وَحْدَهُ لَا شَرِيكَ لَهُ ، لَهُ الْمُلْكُ وَلَهُ الْحَمْدُ ، يُحْيِي وَيُمِيتُ وَهُوَ عَلَىٰ كُلِّ شَيْءٍ قَدِيرٌ. ١٥٠

None has the right to be worshipped but Allaah alone, Who has no partner. His is the dominion and His is the praise. He brings life and He causes death, and He is Able to do all things.

[Ahmad]

Laa 'ilaaha 'illallaahu wahdahu laa shareeka lahu, lahul-mulku wa lahul-hamdu yuhyee wa yumeetu wa Huwa 'alaa kulli shay'in Qadeer.